
Subjektivní pocit je něco na co se v moderní  

medicíně často zapomíná nebo se mu alespoň nevěnuje  

dostatečná pozornost. Ani v době striktních rozpočtů a limitů 

pojišťoven nesmíme zapomínat, že v první  řadě léčíme pacienta  

a ne jeho symptomy. Pacienta k lékaři přivede většinou  

subjektivní pocit, že není zcela zdráv. Úkolem lékaře je pocit  

zdraví vrátit, nejlépe tak, že pacienta vyléčí.  

U dětí je tento pocit tím důležitější, že dítě  většinou  

nechápe, proč musí být v nemocnici a podstupovat různé  

procedury, které mu  často pocit zdraví zhoršují (bolest,  

diskomfort …).  

V této práci jsem se snažil pochopit více, jak děti  

subjektivně pocit zdraví vnímají. 


